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Na podstawie art. 24 ust 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. 

z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) w załączeniu przekazuję interpelację Pani Agnieszki Pisarskiej 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w sprawie dodatkowego oznakowania 

skrzyżowań równorzędnych.

Z poważaniem

PRZEWODmlCZĄCY 
RADY MIEJSKIEJ 

w Szczawnie - Zdroju
ŁukaazRóżycki

Otrzymują:

1. Adresat

aa.
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Agnieszka Pisarska

Wiceprzewodnicząca

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju
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W 11 -! dnić
Burmistrz Szczawna- Zdrojun-d^M w
Marek Ćmikiewicz

Za pośrednictwem Przewodniczącego

Rady Miejskiej Szczawna- Zdroju

Łukasza Różyckiego

Interpelacja w sprawie dodatkowego oznakowania skrzyżowań równorzędnych

Szanowny Panie Burmistrzu,

Zwracam się z pilnym wnioskiem o podjęcie działań w zakresie poprawy oznakowania 
skrzyżowań równorzędnych na terenie miasta, w szczególności w rejonie skrzyżowania 
ulic Mickiewicza oraz Bohaterów Warszawy.

Dziś doszło tam do kolizji drogowej, której przyczyną było nieczytelne i niewystarczające 
oznakowanie. To zdarzenie jest potwierdzeniem licznych sygnałów od mieszkańców o 
problemach z bezpieczeństwem na skrzyżowaniach tego typu. Brak wyraźnych znaków 
oraz odpowiedniego oznakowania poziomego sprawia, że kierowcy niejednokrotnie mają 
trudności z określeniem pierwszeństwa przejazdu, co prowadzi do niebezpiecznych 

sytuacji.

W związku z tym wnioskuję o:

1. Pilne poprawienie oznakowania pionowego na skrzyżowaniu Mickiewicza - 
Bohaterów Warszawy poprzez umieszczenie znaku A-5 (skrzyżowanie 
równorzędne) w widocznych miejscach.

2. Przeprowadzenie analizy stanu oznakowania innych skrzyżowań równorzędnych 

na terenie miasta.



3. Rozważenie wykonania dodatkowego oznakowania poziomego na jezdniach w 
celu zwiększenia czytelności organizacji ruchu dla kierowców.

Poprawa oznakowania jest kluczowa dla bezpieczeństwa mieszkańców oraz wszystkich 
uczestników ruchu drogowego. Liczę na szybkie podjęcie działań w tej sprawie.
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Z poważaniem,
Agnieszka Pisarska 
Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej
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